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Školská rada ZŠ a MŠ Pramínek, o.p.s. 

Zápis z řádného zasedání č. 10 

 

Datum a místo konání:  5. 3. 2020, Brno Heyrovského 11 

Přítomni: MUDr. Kateřina Šajgalíková, Mgr. Eliška Kovářová 

Omluvená: Mgr. Markéta Hulánová, 

Hosté: Mgr. Helena Hlouchová, Olga Vašková 

Program: 

1. Zahájení 

2. Možnost elektronického odhlašování stravy. 

3. Změna vybavení židliček v družině 4. A. 

4. IT kroužek. 

5. Strava – všeobecná nespokojenost – nejvíce brambory – chuťově nedobré až kyselé, 

často nedovařené, na 2. stupni malé porce. 

6.  Přechod školy pod MČ – navýšení školného – bude MČ Brno-Bystrc do ZŠ a MŠ 

Pramínek letos investovat? V Bystrckých novinách byl investiční plán na rok 2020 bez 

Pramínku. 

7. Diskuze, náměty. 

 

Zápis z jednání: 

1. Přivítání přítomných. 

Paní MUDr. Kateřina Šajgalíková přivítala všechny přítomné. 

 

2. Možnost elektronického odhlašování stravy. 

V současné době je možné odhlašování pouze po telefonické informaci. Z důvodu nízkého 

počtu vydávaných obědů a v individuálním přístupu. Bude zvážena možnost nákupu 

programu www.strava.cz na odhlašování stravy a je třeba zvážit finanční náročnost (nákup 

programu, čipů na odhlašování).  

3. Změna vybavení židliček v družině 4. A. 

Již v předstihu byla sjednána výměna stolu a židlí za velikost odpovídající žákům 1. stupni ZŠ. 

4. IT kroužek. 

Návrh z řad rodičů na zařazení do nabídky kroužků na školní rok 2020/2021 pro 3. - 5. třídu.  

5. Strava – všeobecná nespokojenost – nejvíce brambory – chuťově nedobré až kyselé, 

často nedovařené, na 2. stupni malé porce. 
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K vysvětlení byla přizvána vedoucí stravování Olga Vašková. Kvalitu brambor sleduje vedoucí 

stravování, v případě, že jsou chuťově nedobré, již je znovu neobjednává ze stejného zdroje. 

Byla uskutečněna ochutnávka dnešních brambor, nebyla, konstatována jejich menších 

chutnost. Žáci mají možnost několikerého přidání příloh. Pokud bude ze strany dětí či rodičů 

nespokojenost ke kvalitě stravy, mohou  v součinnosti  s předsedkyní školské rady 

konzultovat svoji připomínku s vedoucí stravování. 

6.  Přechod školy pod MČ – navýšení školného – bude MČ Brno-Bystrc do ZŠ a MŠ 

Pramínek letos investovat? V Bystrckých novinách byl investiční plán na rok 2020 bez 

Pramínku. 

V loňském školním roce řešila MČ havárie: protečení střechy ve třídě Ptáčků cca 500.000,-; 

havárie kotelny Heyrovského 11 – výměna kotle, zásobník na teplou vodu cca 500.000,-, nově 

instalovány rozvody vody v jedné z topných větví budovy Heyrovského 11 cca 250.000,-. 

Odstranění kopce s navážkou v zahradě Heyrovského 11 cca 460.000,- Kč. Je plánována 

rekonstrukce střech budov Heyrovského 11 a Heyrovského 13. 

Investiční plán MČ  

7. Diskuze, náměty. 

Umístění dezinfekčních gelů do tříd a do jídelny. Paní předsedkyně zajistí doporučení 

vhodného prostředku. 

Paní předsedkyně představila nabídku Dětského podnikatelského klubu. 

Poděkování od rodičů za pořádané sportovní (bruslení, lyžování) a vzdělávací aktivity. 

Termín příštího řádného zasedání Školské rady ZŠ (poslední týden v srpnu, případně první 

týden v září) bude upřesněn, na základě e-mailové komunikace, mezi členy Školské rady. 

Zapsala: Mgr. Helena Hlouchová    

Prezenční listina řádného zasedání Školské rady č. 10 ze dne 5. 3. 2020 

členové 

Mgr. Eliška Kovářová  

MUDr. Kateřina Šajgalíková  

Mgr. Markéta Hulánová  

 

hosté  

Mgr. Helena Hlouchová  

 


